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OR.RG. 0002.38.2014-2018 

 

 

PROTOKÓŁ  NR XXXIX/2018 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 26 lutego 2018r. 

w godz. od 16:00 do 18:30 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 14 Radnych (nieobecny Radny Przemysław 

Kaźmierczak).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy. Lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 28 grudnia 2017r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Zaniemyśl” na 2018 rok, 

2) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

położonych w miejscowości Lubonieczek, obręb geodezyjny Kępa Wielka, 

3) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości,  

4) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości                  

w miejscowości Zwola,  

5) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2018,  

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl,  

7) uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zaniemyśl na lata 2017-2023, 

8) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, zakresu i trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania dotacji z budżetu Gminy Zaniemyśl udzielonej 

dla publicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
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oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie Gminy 

Zaniemyśl, przez osoby fizyczne lub osoby prawne nie będące jednostkami samorządu 

terytorialnego, 

9) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Zaniemyśl oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji, 

10) w sprawie podziału Gminy Zaniemyśl na okręgi wyborcze, określenia ich granic                           

i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

nie wniesiono uwag do porządku obrad 

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 14 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

13 głosami „za”  

1 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ponieważ sesja w tym roku jest pierwsza, 

tak jak co roku rozpocznę od informacji statystycznych dotyczących naszej Gminy, na koniec 

ubiegłego roku, a więc na dzień 31.12.2017 roku, na terenie naszej Gminy na stałe zameldowanych 

było 6.665 mieszkańców, w tym w Zaniemyślu mieszkało 2.548 osób, w pozostałych miejscowościach 

4.117 osób, w 2016 roku na porównanie było 6.625 osób, a w 2015 roku 6.605 osób, a więc mamy 

delikatna tendencję wzrostową, jest nas z roku na rok coraz więcej w porównaniu z rokiem 2016,                                          

w naszej Gminie zameldowanych, na stałe, na koniec roku, było o 40 osób więcej, mieszkańcy 

poszczególnych wsi to: Bożydar 97 mieszkańców, Brzostek 75, Czarnotki 232 osoby, Dębice 42 

osoby, Dobroczyn 25 osób, Doliwiec Leśny 24 osoby, Jaszkowo 252 mieszkańców, Jeziory Małe 281, 

Jeziory Wielkie 341, Kępa Mała 71, Kępa Wielka 63 osoby, Luboniec 85 osób, Lubonieczek 311 osób, 

Łękno 619, Majdany 27 osób, Mądre 51 osób, Pigłowice 231, Płaczki 44 osoby, Polesie 103 osoby, 

Polwica 218 mieszkańców, Polwica-Huby 19, Potachy 27, Śnieciska 440 mieszkańców, Winna 63, 

Jaszkowo 46 mieszkańców, Wyszakowo 46, Wyszakowskie Huby 31, Zaniemyśl 2.548, Zwola 299 
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mieszkańców, jest wiele osób mieszkających w naszej Gminie zameldowanych na pobyt czasowy, to 

się zmienia w ciągu roku, dlatego tych danych nie podaję; podział ludności na mężczyzn i kobiety, 

mężczyźni 3.233; kobiety 3.432; kobiet więcej o 199; w naszej Gminie żyją 23 osoby, które mają 

ukończone 90 lat,  najstarsze roczniki to 1921 r., kwalifikacja wojskowa, mężczyźni podlegający 

obowiązkowi zgłoszenia się do kwalifikacji wojskowej udają się raz w roku w miesiącu marcu do 

Środy Wielkopolskiej, do Powiatowej Komisji Lekarskiej celem orzeczenia kategorii zdrowia i z mocy 

ustawy przeniesienia do rezerwy, w marcu 2017 roku stawiło się 35 mężczyzn z rocznika 1998                             

z naszej gminy, dowody osobiste, Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich przyjął 1012 

wniosków na dowody osobiste i tyle samo wydał dowodów osobistych w 2017 roku, przypominam, że 

ważność dowodów osobistych to 10 lat, Urząd Gminy w Zaniemyślu prosi o zwrócenie uwagi na datę 

wydania dowodów osobistych, do dnia dzisiejszego Urząd przyjął już 200 wniosków o nowe dowody 

osobiste, Urząd Stanu Cywilnego,  w 2017 roku urodziło się 80 dzieci to jest o 2 dzieci więcej niż                 

w 2016 roku, Aktów małżeństw  w tutejszym USC sporządzono 69, a w 2016 roku 60, w tutejszym 

USC udzielono 22 ślubów cywilnych, w tym 5 ślubów poza lokalem USC, w terenie, ale na terenie 

naszej Gminy, przypominam tym, którzy nie wiedzą o tym, że wyjazdowe udzielenie ślubu to jest 

opłata w wysokości 1 tys. złotych, pozostałe śluby to śluby konkordatowe zawarte w Kościołach 

znajdujących się na terenie naszej Gminy, w Zaniemyślu, Śnieciskach, Mądre, w 2017 roku ogółem               

w gminie Zaniemyśl zmarło 65 osób, a w 2016 roku 73 osoby, w biurze ewidencji ludności 

zameldowano na pobyt czasowy w 2017 roku 66 osób pochodzących z Ukrainy, a do dnia dzisiejszego 

w 2018 roku już 71 osób z Ukrainy; Szanowni Państwo, Wysoka Rado, zanim przedstawię informacje 

bieżące, z tych dwóch miesięcy tego roku, chciałbym rozpocząć przedstawienia osób, które w 2017 

roku promowały naszą Gminę, Gminę Zaniemyśl, rozpocznę od Pani Moniki Mydlarz, Wice Prezes 

Klubu Sportowego Tiger w Zaniemyślu  i jednocześnie trener dzieci i młodzieży w karate, chciałbym 

docenić Pani wkład w rozwój sportu na terenie Gminy Zaniemyśl składam serdeczne podziękowania 

za zaangażowanie  w pracę z dziećmi i młodzieżą w zakresie krzewienia idei harmonijnego rozwoju 

psycho-fizycznego poprzez uprawianie karate, jest Pani nie tylko trenerem rzetelnie przygotowującym 

zawodników do turniejów pod względem technicznym i kondycyjnym, wprowadzającym określone 

zasady i dyscyplinę treningów, ale też i osobą kreującą szczególny wzorzec osobowy dla młodych 

ludzi, Pani również uprawia karate i osiąga sukcesy, czego dowodem jest zdobycie w 2017 roku na 

Mistrzostwach Świata Karate FSKA  w Londynie – 1 miejsca i złotego medalu w konkurencji 

kata drużynowe oraz 3 miejsca w konkurencji kumite drużynowe, podopiecznymi Pani Moniki 

Mydlarz są Katarzyna i Wiktoria Lewandowskie oraz Oliwia Jaworska, które to zawodniczki 

również osiągają bardzo dobre wyniki sportowe w wymiarze ogólnopolskim i międzynarodowym, 

czego dowodem jest zdobycie przez nie, także w 2017 roku na wspomnianych już Mistrzostwach 

Świata Karate FSKA w Londynie, bardzo wysokich lokat, i tak: 
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Katarzyna Lewandowska zdobyła: 

1 miejsce w konkurencji kata drużynowym MIX 

1 miejsce w konkurencji kumite indywidualnym 

2 miejsce w konkurencji kata drużynowym 

3 miejsce w konkurencji kata indywidualnym 

5 miejsce w konkurencji kumite drużynowym 

 

Wiktoria Lewandowska zdobyła: 

1 miejsce w konkurencji kata drużynowym MIX 

2 miejsce w konkurencji kata drużynowym 

5 miejsce w konkurencji kata indywidualnym 

5 miejsce w konkurencji kumite drużynowym 

                                                                                                                                                                                         

Oliwia Jaworska zdobyła: 

1 miejsce w konkurencji kata drużynowym MIX 

2 miejsce w konkurencji kata drużynowym 

5 miejsce w konkurencji kumite drużynowym 

 

dla wyjaśnienia przybliżę Państwu co oznaczają poszczególne konkurencje, w których brały udział 

nasze zawodniczki, otóż: 

- konkurencja kata to pokaz techniki wykonywany w zaawansowanych układach, 

- konkurencja kumite to walki sportowe z przeciwnikiem, 

- konkurencja kata drużynowe – w drużynie tylko dziewczęta, 

- konkurencja kata drużynowe MIX – w jednej drużynie chłopcy i dziewczęta, 

warto zaznaczyć, że w Mistrzostwach Świata w Karate FSKA w Londynie, które miały miejsce                     

w dniach 27-29 października 2017 roku brało udział ponad 600 zawodników z 18 państw, Polska 

reprezentacja liczyła 19 zawodników z czego 4 zawodników z Zaniemyśla, czyli wspomniane już  

Pani Monika Mydlarz, Katarzyna i Wiktoria Lewandowskie oraz Oliwia Jaworska, z pozyskanych 

informacji od Pani Moniki Mydlarz wynika, iż były to Mistrzostwa Świata stylowe, zatem obejmujące 

tylko jeden styl karate, który trenują nasze zawodniczki, a więc karate szotokan (shotokan), styl 

szotokan to dążenie do wypracowania czystej techniki, która poprzez ruchy ciała wyraża intencje 

umysłu, a także podnoszenie zdolności koncentracji i skupienia, chodzi o to, aby ciało i umysł 

stanowiły nierozerwalną część, trening szotokan podzielony jest na  3 części:  

1- Kijon, to ćwiczenia z zakresu podstawowych pozycji wykonywane z maksymalną siłą                       

i szybkością przy pełnej koncentracji ciała i umysłu, 

2- Kata, czyli układ ciosów oraz walka z nieistniejącym przeciwnikiem, 
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3- Kumite, czyli sparing. 

 

wszystkie wymienione osoby są obecne, z dziewczynkami są również rodzice, przywitajmy ich 

brawami, a wszystkie wymienione osoby proszę o podejście;  

Pani Monika Mydlarz, obiecujemy dalej pracować intensywnie i dalej osiągać jak najlepsze wyniki 

dalej Wójt,  tak się niewinnie u nas karate zaczęło, ale mamy osiągnięcia na skale światową, mam 

nadzieję, że Pani Monika i następcy pociągną dalej tą pałeczkę, bo nieraz trzeba wykonywać taka 

nieraz nie zauważalną pracę, żeby były te sukcesy, myślę, że mnie i Państwa też cieszy to, że nasza 

młodzież miała możliwość trenowania, zdobywania różnych medali i sukcesów w różnych kategoriach 

zawodów,  

Przewodnicząca Rady Gminy, dołączam się, gratulacje za tak wspaniałe wyniki i zawodnikom życzę 

dalszych sukcesów, wszystkiego dobrego, 

dalej Wójt,  Szanowni Państwo kolejne informacje, rozpocznę od zarządzenia, które wydałem                 

w okresie między sesjami, zmieniającego budżet, z dnia 01 lutego 2018r., w którym dokonano 

przeniesień między paragrafami:  

- na zwrot do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego dotacji na wyposażenie szkół                         

w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe za rok 2017 wraz z odsetkami 

zabezpiecza się kwotę 4.558,91 zł. 

dodatkowo Wojewoda Wielkopolski poinformował o zmianach planu dotacji celowej na zadania 

realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu: 

- o kwotę 600,00 zł zwiększono środki na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych 

dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz koszty obsługi tego zadania 

teraz realizacja tegorocznego budżetu, jeżeli chodzi o wydatki majątkowe rozpoczęlismy ten rok,                

w styczniu przede wszystkim przetargami, zapytaniami o cenę na realizację wszystkich zapisanych 

zadań w tegorocznym budżecie i tak zadanie pod nazwą przebudowa ulic Dąbrowskiej i Wierzbowej   

w Zaniemyślu wraz z przebudową ulicy Gajowej w Zwoli, 2 stycznia br. ogłoszono przetarg na w/w 

zadanie, w ramach zadania wykonane zostaną: przebudowa ul. Dąbrowskiej i Wierzbowej                    

w Zaniemyślu, II etap, w zakresie wykonania  podbudowy gr. 5 cm, w ubiegłym roku buło to 15, 

dodatkowo dokładamy 5 centymetrów  i dywanika asfaltowego gr. 5 cm, natomiast  przebudowa ul. 

Gajowej na Zwoli w zakresie bedzie wykonana całej podbudowy gr. 20 cm  i dywanika asfaltowego 

gr. 5 cm, 16 stycznia br.  dokonano otwarcia ofert, złożono 3 oferty, kwota najdroższej oferty 

356.720,91 zł brutto na ul. Dąbrowską i Wierzbową, 234.020,51 zł brutto ul. Gajowej, kwota 

najtańszej oferty 214.967,74 zł brutto ul. Dąbrowskiej i Wierzbowej, 159.989,90 zł brutto ul. Gajowej, 

z uwagi na to, że w tegorocznym budżecie mieliśmy zapisane kwoty na ul. Gajową kwotę niższą, a 

więc 137 tys. zł., przypomnę 159 tys. zł, ponad,  po przetargu do dziś nie mogliśmy rozstrzygnąć 

przetargu, poprosiliśmy oferentów o przedłużenie zabezpieczenia, dwóch się zgodziło z trzech, dzisiaj 
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jest korekta budżetu, gdzie dokładamy do ulicy Gajowej środki brakujące, aby móc rozstrzygnąć 

przetarg i podpisać umowę na wykonawstwo całości tych trzech ulic; budowa ul. Akacjowej, Bukowej 

i Średzkiej w Zaniemyślu etap I, mamy w WPF-ie zapisane dwa etapy, w tym roku chcemy 

zrealizować etap I, a więc ulicę Bukową w całości i częściowo ulicę Akacjową, przetarg ogłoszono               

4 stycznia w ramach tego zadania, rozbiliśmy zadanie na dwa pakiety, pakiet I – utwardzenie 

nawierzchni z kostki betonowej wraz z wykonaniem kanalizacji deszczowej, pakiet II – budowa 

oświetlenia ulicznego na tych ulicach, 26 stycznia br. dokonano otwarcia ofert, złożono 5 ofert dla 

pakietu I, a więc roboty drogowe oraz 3 oferty dla pakietu II – oświetlenie uliczne, kwota najdroższej 

oferty na roboty drogowe to kwota 946.040,22 zł brutto, najtańszej oferty 535.558,86 zł brutto, kwota 

najdroższej oferty dla pakietu II  99.630,00 zł brutto, kwota najtańszej 51.660,00 zł brutto, przetarg 

rozstrzygnięto i 8 lutego br. podpisano umowy z wykonawcami,  roboty drogowe będzie wykonywała 

firma z Książa Wlkp. Roboty Drogowe Jacek Szymanowski za kwotę 535.558,86 zł brutto, natomiast 

oświetlenie uliczne będzie wykonywać Zakład Elektroinstalacyjnym Energosieć S.C. Piotr Grzegorski 

– Marek Wardeński, z siedzibą w Pyzdrach za kwotę 51.660,00 zł brutto, łączna wartość zadania 

587.218,86 zł brutto, termin realizacji do 30 czerwca 2018 r., obecnie trwają prace związane                          

z wykonaniem kanalizacji deszczowej, prace dzisiaj zostały przerwane ze względu na mrozy, ale ulica 

Bukowa jest praktycznie wykonana, została jeszcze część ulicy Akacjowej, zostały też wycięte drzewa 

przeszkadzające w ilości trzech czy czterech sztuk na tych utwardzanych odcinkach; kolejne roboty 

drogowe, remont ul. Kochanowskiego w Zaniemyślu, 17 stycznia ogłoszono przetarg, zadanie będzie 

polegało na odtworzeniu chodnika, po prawej stronie, z kostki betonowej i nawierzchni z betonu 

asfaltowego, 5 lutego dokonano otwarcia ofert, złożono 3 oferty, najdroższa 683.087,76 zł brutto, 

najtańsza 479.707,77 zł brutto, 19 lutego br. podpisano umowę z wykonawcą, Firmą Robót 

Drogowych Krzysztof Kukulski z siedzibą w Kijewie, za kwotę 479.707,77 zł brutto, termin realizacji 

zadania do 15 lipca 2018r.; chcemy te wszystkie roboty drogowe, a szczególnie w Zaniemyślu 

wykonać w tym roku przed Zaniemyskimi Bitwami Morskimi, żeby żadna ulica, odcinek nie był 

rozkopany, gdyż spodziewamy się bardzo dużo pojazdów i wszystkich tych, którzy chcą przyjechać na 

nasze Zaniemyskie Bitwy Morskie dnia 21 lipca, jeżeli chodzi o ulicę Kochanowskiego jeszcze raz 

chciałem wyjaśnić, bo mieszkańcy czytają w prasie, jest to odcinek od przepompowni, albo stacji 

kolejowej, część ulicy od ulicy Poznańskiej jest już wyremontowany, do ulicy Marcinkowskiego, ze 

skrzyżowaniem włącznie, nie będzie cała ulica Kochanowskiego na tym etapie remontowana, do 

końca miejsc postojowych, ten odcinek będziemy remontować, kolejne zadanie, które realizowaliśmy,  

kompleksowa dostawa energii elektrycznej wraz z usługą dystrybucji dla naszej Gminy, na ten rok, a 

konkretnie od 1 marca tego roku do 31 grudnia tego roku, ja Państwu wspominałem że mamy 

problemy, w ubiegłym roku był przetarg rozstrzygnięty, podpisana umowa, dowiedzieliśmy się krótko 

przed świętami, ze firma, która miała nam dostarczać niestety od tego roku straciła koncesję, przy 

naszym zapytaniu odpowiedział, że tak, nie będzie dostarczał, byliśmy zmuszeni do zakupu energii 
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rezerwowej w miesiącu styczniu i lutym po cenach bardzo drogich, ale szybko organizowaliśmy 

przetarg już na kompleksówkę i z tą jedyną firmą, która nam złożyła, ENEA Poznańska, podpisaliśmy 

już umowę, od 1 marca już będziemy mieli tańszą energię elektryczną nie tylko dla Urzędu ale do 

wszystkich jednostek, do spółki naszej, przewidujemy, że na te dziesięć miesięcy wydamy na tą 

umowę kwotę 615.569,07 zł., a różnica, Szanowni Państwo po tym przetargu a sprzedażą rezerwową, 

kwota dla porównania, o ile dobrze pamiętam, teraz będziemy płacić 0,24 a rezerwowa to jest 0,48 za 

kilowatogodzinę, a więc sto procent, więc byśmy zapłacili dużo, kolejne zadanie przewidziane                     

w tegorocznym budżecie, budowa ul. Mickiewicza w Zaniemyślu, 8 stycznia podpisano umowę na 

wykonanie projektu wykonawczego drogowego wraz z kanalizacja deszczową na to zadanie, 

wykonawca Projektowanie Budowlane Hieronim Krzysztofiak z siedzibą w Środzie Wlkp., wartość 

zadania 7.872,00 zł brutto, termin wykonania do 28 luty br. i mam nadzieję, że 28 lutego otrzymamy 

dokumentację żebyśmy mogli przygotowywać przetarg, przewidujemy wykonawstwo jesienią tego 

roku; utwardzenie łącznika do sanitariatu w Zaniemyślu, a więc wszystkie odcinki nie utwardzone, 

które są między ulicą Poznańską, wojewódzką drogą, a ulicą Kilińskiego, 8 stycznia br. podpisano 

umowę po rozpoznaniu rynku, zapytaniu o cenę, na utwardzenie tego łącznika, będzie to podbudowa                

z betonu, 20 cm plus kostka betonowa gr. 8 cm, roboty będzie wykonywać firma Jacka 

Szymanowskiego z siedzibą w Książu Wlkp., wartość tego zadania 112.646,16 zł brutto, termin 

wykonania do 30 czerwca 2018r.; kolejne zadanie, które już się rozpoczęło, nazwaliśmy je niezbyt 

fachowo, bo ulica Cmentarna, która u nas w Zaniemyślu nie istnieje, jest to łącznik miedzy ulicą 

Topolową a ulicą Raczyńskiego w Zaniemyślu, zostały już wykonane roboty ziemne, pociągnięty 

kolektor deszczowy ze studnia, która tam będzie i zostało położone obrzeże z dwóch stron, niestety 

roboty zostały przerwane ze względu na warunki atmosferyczne, ta sama firma będzie wykonywała co 

łącznik do sanitariatów, Roboty Drogowe z Książa Wlkp., wartość zadania 98.449,20 zł brutto, termin 

wykonania do 30 czerwca 2018r., myślę, że będzie to dużo wcześniej, kolejne zadanie przewidziane  

w tegorocznym budżecie, a konkretnie projekt wykonawczy na przebudowę ul. Leśnej w Zaniemyślu,             

8 stycznia podpisano umowę na wykonanie tego projektu drogowego, organizację ruchu, na 

kanalizację deszczową wraz z niezbędnymi opracowaniami do spec ustawy drogowej, gdyż żeby 

wykonać kolektor deszczowy na tej ulicy i utwardzić ją musimy wywłaszczyć jednego właściciela              

z części działki żeby prowadzić kolektor deszczowy, sam projekt będzie nas kosztował  21.525,00 zł 

brutto, wykonuje to Pracownia Projektowa Drogowiec z siedzibą w Poznaniu; kolejny projekt, kolejne 

zadanie, przebudowa ul. Plażowej w Jeziorach Małych, 8 stycznia podpisano umowę na wykonanie 

całości projektu i niezbędnych załączników do przebudowy tej ulicy, wartość zadania 23.370,00 zł 

brutto, termin wykonania do 30 września 2018r.; Szanowni Państwo, jesteśmy też już po zapytaniu o 

cenę na profilowanie, wiosenne dróg gminnych, 23 lutego br. podpisano umowę na to profilowanie 

wraz ze stabilizacją gruntu i ścinki poboczy, ewentualną, tam gdzie będziemy robić, wykonawcą tych 

prac będzie, tak jak w ubiegłym roku firma Pana Edwarda Cynka i Wspólnicy, wartość jednego 
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kilometra profilowania, w tym roku, taka oferta od tej firmy wpłynęła, 1.746,60 zł brutto; w ubiegłym 

tygodni, Szanowni Państwo, ustawione zostały dwie wiaty, jedna wiata na przystanku autobusowym  

w Lubońcu za kwotę 4.230,95 zł brutto, a więc na tej zatoce, gdzie w zeszłym roku nastąpiła 

przebudowa tej zatoki, przy drodze wojewódzkiej, a z funduszu sołeckiego w Polesiu, też 

wymieniliśmy na taką samą wiatę, tej samej wielkości za kwotę 4.230,95 zł, z tym, że z funduszu 

sołeckiego 4.000,00 zł, jak mieszkańcy zdecydowali o podziale funduszu sołeckiego, a 230,95 zł 

brutto z budżetu, Gminy, jeżeli jesteśmy przy wiatach autobusowych przy drodze wojewódzkiej, 

Szanowni Państwo to będziemy je wymieniać po dalszej części przebudowy tej drogi, a więc gdy 

drogowcy zrobią zatoki autobusowe, one częściowo w tej chwili są kostkowane, wtedy dalej będziemy 

wymieniać te zniszczone wiaty autobusowe, ile będzie w tym roku trudno mi powiedzieć, 

rozmawiałem z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich przymierzają się do przetargu, wszystko się 

okaże po przetargu, na jaką długość wystarczy im środków finansowych, ja mam nadzieję, że nie będą 

to 2 km a 4 km, a więc cały odcinek do granicy Gminy Środa mielibyśmy zrobiony, chyba, że uda się 

w między czasie załatwić ten odcinek trudny, w tej chwili, od Zaniemyśla do zakrętu przed Lubońcem, 

a więc ten brakujący kilometr, wszystko zależy od właściciela, albo też od szybkości postepowania               

w Urzędzie Wojewódzkim, gdyż Zarząd Dróg Wojewódzkich złożył wniosek o komunalizacje działki, 

która jest na tej drodze, w pasie drogowym, jeżeli Wojewoda wyda tą decyzję to na pewno będzie to 

wykonane w pierwszej kolejności i dalej będzie przebudowa w kierunku Środy Wielkopolskiej, poza 

tym jeszcze z funduszu sołeckiego, Szanowni Państwo, już wykonano montaż oświetlenia ulicznego 

na Polesiu, konkretnie jest to jeden słup i dwie nowe oprawy, zostały zamontowane, całość oświetlenia 

wnioskowanego przez mieszkańców sołectwa Polesie zostało przez te dwa lata wykonane, w tym roku 

za kwotę 6.444,13 zł brutto, można powiedzieć był to grudzień i styczeń, a przez 11 miesięcy trwały 

procedury administracyjne, a więc dokumentacje i pozwolenia, to tyle jeżeli chodzi o wykonywane 

prace związane z inwestycjami, zakupami tegorocznego budżetu; kolejne informacje z naszej spółki, 

Zakład Gospodarki Komunalnej w okresie międzysesyjnym na bieżąco przeprowadzał utrzymanie 

Zaniemyśla i Gminy, obcinał korony drzew na terenie Zaniemyśla, nie wszystkie jeszcze zostały 

obcięte, ale systematycznie to pracownicy Zakłady wykonują, z zakresu wodno – kanalizacyjnego 

wykonano remont przyłącza wodociągowego, wykonano remont sieci kanalizacji sanitarnej z dwoma 

studniami na kolektorze w Łęknie, a konkretnie na terenie Szkoły Podstawowej, wykorzystano pogodę 

i ferie zimowe, zatykający się wciąż kolektor sanitarny, długości około 150 metrów, został całkowicie 

wymieniony z rur kamionkowych na PCV, okazało się, że kolektor był zaniżony, rury się obsunęły             

i dlatego były te awarie, kilkanaście razy w roku włóko, a przyjazd włóko to jest tysiąc i ponad więcej 

złotych za udrożnienie kolektora, poza tym Zakład zamontował studnię przepompowni ścieków przy 

ulicy Poznańskiej, a konkretnie przy internacie, poza terenem działki internatu, tam będzie 

zamontowana nowa przepompownia zbierająca ścieki m. in. z internatu, przeprowadzano prace też na 

oczyszczalni ścieków, trwają intensywne prace nad przygotowaniem się do wyłożenia, ostatniego, 
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najniższego stawu nową, gruba folią i tutaj już systematycznie następuje spuszczanie wody z tego 

trzeciego stawu, pracownicy Zakładu przygotują cały staw, wyczyszczą z osadów i dopiero wchodzi 

firma, która cały staw folia na nowo pokryje, Zakład również usuwał awarie kanalizacji sanitarnej, 

awarie sieci wodociągowej; kolejne informacje dotyczące oświaty, w okresie międzysesyjnym 

wydałem dwa zarządzenia w sprawie ustalenia na rok szkolny 2018/2019 harmonogramu czynności             

w postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym do Przedszkola Samorządowego 

„Kolorowy Świat” w Zaniemyślu, oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych Szkół Podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl oraz w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 2018r., ponadto, w okresie 

międzysesyjnym do Szkolnego Związku Sportowego „Wielkopolska” złożona została Deklaracja 

przystąpienia samorządu do Programu Szkolny Klub Sportowy 2018 wraz z wnioskami na realizację 

dodatkowych zajęć sportowych w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu, 5 lutego otwarte zostały 

otwarte dwie oferty, które złożone zostały w ramach przetargu na wykonanie przebudowy 

pomieszczenia kuchni w Przedszkolu Samorządowym oraz zmiany sposobu użytkowania pomieszczeń 

Ośrodka Pomocy Społecznej na pomieszczenia przedszkole, dzisiejsza sesja przewiduje zmianę 

finansowania tego zadania, gdyż zabrakło nam po otwarciu ofert, najtańsza oferta jest wyższa                    

o 130 000,00 zł  w stosunku do środków, które mieliśmy zapisane i proponuję w korekcie budżetu 

dołożyć 130 tys. zł żeby móc podpisać umowę na wykonawstwo tego zadania, ważniejsze wydarzenia 

placówkach oświatowych, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, w okresie międzysesyjnym 

grupa dzieci z Przedszkola wzięła udział w XI Rejonowym Przeglądzie Kolęd i Pastorałek, który 

odbył się w Gminnym Ośrodku Kultury, gdzie zorganizowano również Dzień Babci  

i Dziadka oraz balik karnawałowy, Szkoła Podstawowa im. R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu,                     

w okresie międzysesyjnym Kuratorium Oświaty na wniosek Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu 

przyznał jej dofinansowanie na organizację trzech imprez szkolnych, Dzień Języków Obcych, Konkurs 

kolęd i pastorałek w językach obcych, gminne biegi przełajowe, uczeń II klasy gimnazjalnej, Jacek 

Kajdan, został laureatem Wojewódzkiego Konkursu z Matematyki zdobywając 45 na 50 pkt., tym 

samym jako laureat jest zwolniony z egzaminu z matematyki w klasie III gimnazjum oraz będzie 

przyjęty w pierwszej kolejności do wybranej szkoły ponadgimnazjalnej, przy okazji jak jestem przy 

Szkole Podstawowej, w okresie międzysesyjnym ferii zimowych zostały na tej placówce rozebrane 

dwa kominy, prace zostały przerwane, nie przez warunki atmosferyczne ale żeby dalej kontynuować 

prace na dachach czekamy na zakończenie sezonu opałowego, chcemy zmienić układ centralnego 

ogrzewania z otwartego na zamknięty, a więc musi wejść instalator, dalsza rozbiórka na dachach 

nastąpi, tych przybudówek przy kominach, zostaną wybudowane z cegły klinkierowej dwa nowe, 

niższe kominy, reszta dachu zostanie zaklejona papą, może byśmy to zrobili w okresie ferii ale 

jednocześnie w Śnieciskach nastąpiła awaria systemu centralnego ogrzewania pod posadzkami, w 

piwnicach, nastąpił wyciek wody z układu centralnego ogrzewania i firma, która miała wykonywać w 
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okresie ferii zimowych musiała się tam skoncentrować żeby cały układ, przede wszystkim 

zlokalizować wycieku wody z układu, ale zostało to wykonane, troszeczkę zmieniliśmy układ,     

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, w ramach realizowanego projektu edukacyjnego "Tworzymy 

kulturę szacunku w sieci" zorganizowano szkolne obchody Dnia Bezpiecznego Internetu 2018, 

uczniowie klas II-VII przygotowali uroczystą akademię z okazji 99 rocznicy Powstania 

Wielkopolskiego. Szkoła zorganizowała również XI Przegląd Kolęd i Pastorałek w Zaniemyślu, 

Szkołę Podstawową w Śnieciskach reprezentowało 10 uczestników - wszyscy otrzymali tytuł laureata 

przeglądu, w styczniu ukazała się publikacja o zasięgu ogólnopolskim na temat realizowanego                       

w Szkole Podstawowej w Śnieciskach projektu pt. "Mele i szczuny ze Śniecisk, wuchta wiary i famuły 

wymarali niusy o Bambrach", w pierwszym tygodniu ferii w Szkole zostały zorganizowane zajęcia dla 

dzieci, m. in. wyjazd do kina i muzeum, bal kostiumowy, zajęcia sportowe, koło filmowe                                

i informatyczne, warsztaty plastyczne, w okresie ferii rozpoczęliśmy prace remontowe                                     

i przygotowawcze do roku szkolnego 2018/2019, po rozpoznaniu rynku wybraliśmy firmę, która przez 

te dwa tygodnie, już pomieszczenia piwniczne zaczęła remontować żebyśmy mogli kolejną klasę, 

klasę ósmą, kolejny oddział, do tej placówki przyjąć, prace, moim zdaniem, idą sprawnie, Szkoła 

Podstawowa w Pigłowicach, w okresie międzysesyjnym zorganizowano Szkolny Konkurs Kolęd                    

i Pastorałek, to tyle jeżeli chodzi o informacje z oświaty; informacje dotyczące mienia komunalnego 

08 stycznia 2018r. podpisany został akt notarialnym  dotyczący sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

na rzecz najemcy, nieruchomości o łącznej pow. 253 m2, zabudowanej częścią budynku mieszkalnego, 

w której znajduje się  lokal mieszkalny o pow. użytkowej 36,07 m2 wraz z pomieszczeniem 

przynależnym, budynkiem gospodarczym o pow. użytkowej 14,50 m2, nieruchomość została 

sprzedana za cenę 28.338,90 zł., jest to kwota po uwzględnieniu bonifikaty wynoszącej 70% cen 

ustalonej przez rzeczoznawcę, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie sprzedaży przedmiotowej 

sprawie została podjęta na sesji w dniu 05.06.2017r., chodzi o nieruchomość na ulicy Śremskiej,                

08 stycznia br. wydałem zarządzenie Nr 287 dotyczące ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym, wykaz dotyczy wydzierżawienia, na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy, gruntu o pow.16 m2 , stanowiącego część innej działki, na którym 

znajduje się pawilon handlowy, będący własnością dzierżawcy, umowa dzierżawy została zawarta na 

okres jednego roku, stawka miesięcznego czynszu wynosi 53,82 zł. netto, dzierżawca jest również 

zobowiązany do opłacania podatku od nieruchomości, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl                              

w przedmiotowej sprawie została podjęta na sesji w dniu 28.12.2017r., w dniu 06 lutego  wydałem 

zarządzenie w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

autobusu szkolnego, cena wywoławcza została określona przez rzeczoznawcę i wynosi 20.500,00zl 

netto, do ceny uzyskanej w przetargu doliczone zostanie 23% podatku VAT, przetarg został ogłoszony 

na dzień 09 marca 2018r. na godz. 1200, przeprowadzony zostanie w siedzibie Urzędu Gminy 

Zaniemyśl, pokój 211, warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 
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1.500,00zł., w kasie Urzędu lub na konto Gminy Zaniemyśl, podane w ogłoszeniu,  do dnia przetargu 

do godz. 1100, ogłoszenie o przetargu wywieszone zostało na tablicach ogłoszeń oraz umieszczone jest 

na stronie internetowej Urzędu, przetarg zostanie przeprowadzony przez Komisję powołaną 

zarządzeniem  Wójta Gminy Zaniemyśl nr 294 z dnia 06 lutego br., 16 stycznia br. ogłoszony został 

przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż dwóch działek, przeznaczonych pod zabudowę 

mieszkaniową, położonych w miejscowości Lubonieczek, przy ul. Jaśminowej, tj.:     

- działki oznaczonej nr ew.  239/8 o pow. 1.444 m2  , cena wywoławcza 74.000,00 zł. netto  (do ceny 

uzyskanej w przetargu doliczone zostanie 23% podatku VAT), 

- działki oznaczonej nr ew. 239/9 o pow. 1.612 m2,  cena wywoławcza 82.000,00 zł. netto (do ceny 

uzyskanej w przetargu doliczone 23% podatku VAT). 

przetarg został przeprowadzony w dniu dzisiejszym, w wyniku przeprowadzonej licytacji wyłoniony 

został nabywca przedmiotowej działki, tej większej, o pow. 1.612 m2 który zaoferował kwotę netto 

82.820,00 zł., co stanowi 101.868,60 zł brutto; informacje dotyczące rolnictwa, do dnia 28 lutego br. 

rolnicy mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego, 

wykorzystywanego do produkcji rolnej, do wniosku należy dołączyć faktury VAT, dokumentujące 

zakup oleju napędowego w okresie od 01 sierpnia 2017r. do 31 stycznia 2018r., wnioski należy 

składać w Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami pokój 215, druki dostępne są w Referacie 

Rolnictwa, można też pobrać samemu ze strony internetowej Urzędu Gminy lub Ministerstwa 

Rolnictwa, wnioski złożone po terminie nie będą mogły być zrealizowane, prosimy sołtysów                       

o przypomnienie rolnikom obowiązującym terminie składania wniosków; Gminny Ośrodek Kultury, 

14 stycznia br. grała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, był to XXVI Finał, w trakcie tego dnia, 

Sztab na terenie naszej Gminy, zebrał 12.024,81 zł, Pani Dyrektor, dziękuję wszystkim, którzy 

przyczynili się, pracowali, pomogli w organizacji XXVI Finału WOŚP, 28 stycznia odbył się XI 

przegląd Kolęd i Pastorałek, 3 lutego odbyły się warsztaty Pierwszej Pomocy dla dzieci i dorosłych, 17  

stycznia odbył się Balik Przebierańców  zorganizowany przez Gminny Ośrodek Kultury, 24 lutego, a 

więc wczoraj, przedstawienie z okazji Dnia Kobiet, 27 lutego o godzinie 15-tej odbędzie się spotkanie 

dotyczące tańca dla dzieci od lat 5-ciu, Szanowni Państwo, jeszcze jedna rzecz, myślę, że już dzisiaj 

się ukazała na naszej stronie internetowej, a informacja dotyczy komunikacji podmiejskiej, trochę się           

u nas zmieni, od 1 marca, linia „19” powrót tj. linia przebiegająca przez wioski, powrotnie nie zmienia 

się, może są jakieś minutowe przesunięcia, natomiast będzie, nowa, Szanowni Państwo, linia „25”, 

nowa poranna, przebiegająca przez wioski, proszę zwrócić uwagę na stronę internetową tam jest 

wszystko zapisane, 1 marca autobus poranny, który jechał od strony Słupi do Zaniemyśla – tu się nic 

nie zmienia, natomiast z Zaniemyśla jedzie w kierunku Środy przez Luboniec, oczywiście nie do 

Lubońca tylko na zatokę autobusową, następnie Brzostek, ale skręca w kierunku Brzostku, 

Wyszakowskie Huby, Mądre, oczywiście Wyszkowo po drodze, z Mądre jedzie przez Pigłowice  

wyjeżdża w Pigłowicach, zatrzymuje się na zatoce autobusowej w Chwałkowie i dalej tak jak to było, 
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a więc to czego nam brakowało po zlikwidowaniu PKS-u porannego, autobus w Środzie będzie o 7:45 

ale ucierpiały miejscowości Lubonieczek i Czarnotki, dlatego powstanie nowa linia, będą dwa kursy 

poranny i powrotny, generalnie rano pojedzie też ten autobus przez Śnieciska do Zaniemyśla bez 

zmian, następnie z Zaniemyśla jedzie na Lubonieczek, Czarnotki, opuszcza Gminę Zaniemyśl, 

Młodzikówko, Sulęcin, Borowo, Garby i w Środzie jest o 7:45, informacja jest w internecie, dziękuję 

 

zapytań do złożonej informacji przez Wójta nie było 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi, Szanowni 

Państwo, Wysoka Rado, Panie Wójcie, moja interpelacja dotyczy zmiany ustawienia znaku na 

skrzyżowaniu dróg Powstańców Wlkp. i drogi Średzkiej, swoją interpelacje argumentuje tym, że                  

w ostatnim czasie doszło tam do kilku bardzo groźnie wyglądających kolizji drogowych, ostatnia 

miała miejsce, niespełna dwa tygodnie temu, auto jadące od Czarnotek nie zatrzymało się gdy 

podjeżdżało do skrzyżowania z ulicą Średzką uderzyło w suwa jadącego w stronę Środy 

Wielkopolskiej, całe  szczęście, że był to słup z tego względu, iż uderzenie było na tyle silne, że 

pomimo tego, iż było to auto o dużej masie, auto zmieniło kierunek o 180 stopni, obróciło się                       

i zatrzymało się na drzewie naprzeciwko sklepu ŻABKA, jak się później dowiedziałem, kierowca, 

który jechał rozpędzonym autem od Czarnotek twierdził, że on był przekonany, że był na drodze 

głównej, tak stoi znak ustąp pierwszeństwa, ale zmierzam do tego żeby tam postawić znak STOP, 

chodzi mi to, żeby ustawić oznakowanie zarówno pionowe jak i poziome, żeby na skrzyżowaniu ulicy 

Powstańców Wlkp. z ulicą Akacjową był znak poprzedzający, że za jakieś 80 metrów  czy 50 metrów  

jest znak STOP, z tego względu, iż będzie się odbywał remont przez Powiat między Czarnotkami                   

a Krzykosami, mamy coraz więcej przyjeżdżających, którzy nie znają tych terenów, praktycznie oni 

się tam nie zatrzymują z drugiej strony mamy drogę równoległą do ulicy Powstańców Wlkp., ulicę 

Raczyńskiego, gdzie jest znak STOP, gdzie w mojej ocenie jest tam zdecydowanie lepsza widoczność, 

oczywiście nie neguję tego znaku, tam powinien stać ale tym bardziej on powinien stać na 

skrzyżowaniu ulic Powstańców Wlkp. z ulicą Średzką, wiem, że zarządcą drogi jest województwo  

dlatego też proszę aby Gmina wystosowała pismo, żeby tam było oznakowanie pionowe, poziome                   

i przy skrzyżowaniu ulic Powstańców Wlkp. z Akacjową żeby była informacja że za chwilkę jest 

STOP, bo naprawdę przeanalizowanie poprzedniego półrocza tych zdarzeń tam było, w mojej ocenie, 

no bardzo dużo, wcześniej było zdarzenie TIR jadący od ulicy Poznańskiej w kierunku Środy też 

chcąc uniknąć zderzenia z autem, który był wśród pierwszeństwa oraz wyjeżdżającego z ulicy 

Powstańców Wlkp. zatrzymał się po lewej stronie przed sklepem ŻABKA, uważam, że jest to 

konieczne, dziękuję 
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Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

 

7.1) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zaniemyśl” na 2018 rok przedstawiła Pani Barbara 

Cukrowska, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Jerzemu Grześkowiakowi, w budżecie 

mamy przeznaczone 20 tys. zł. na 2018 rok, czy wiemy jaki koszt był w 2017 

Barbara Cukrowska, tak w roku 2017, na całe to zadanie, wydaliśmy 20.033,46 zł., jest to opieka 

weterynaryjna, umieszczenie piesków w schronisku, wyłapywanie 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/269/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7.2) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonych w miejscowości Lubonieczek, obręb geodezyjny Kępa Wielka 

przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, proszę Państwa, 

uważam, że nie powinniśmy sprzedawać tych działek, jest to teren gminny, jesteśmy Gminą 

turystyczną, tam są cztery działki o powierzchni ponad 800 metrów, jest to teren, który umożliwia 

dostęp do terenów leśnych z którymi sąsiaduje, te działki już są zalesione to znaczy są to samosiejki, 

drzewa, które znacznie przerastają wysokością drzew, które są położone obok w kompleksach leśnych, 

ten teren można przeznaczyć na zdecydowanie inne cele jak np. parking leśny dla spacerowiczów, dla 

rowerzystów a nie zabudowywać i związane z tym poczynania w postaci wycinania drzew, poza tym 

w Lubonieczku mamy ciągle dużą ilość działek wytyczonych już, nie sprzedanych tak, że są to tereny, 

które można zabudowywać niekoniecznie akurat związane z wycinaniem drzew i pozbywaniem 

Gminy terenów zielonych, przypomnijmy, że my jesteśmy Gminą turystyczną, mamy tylko 25%                   

w stosunku do 29% średniego zalesienia wszystkich Gmin w Polsce, więc uważam, że mimo, że tego 

nie ma na mapach jak las, to można przekwalifikować na las i zostawić to na cele społeczne, 

ogólnodostępne, zamykamy jednocześnie dostęp do tego lasu poprzez zamknięcie w przypadku 

sprzedaży, nie będzie dostępu do tych lasów, dopiero w dalszym miejscu, na skrzyżowaniu z tą drogą, 

która prowadzi do Kępy, poza tym my nie mamy koncepcji komunikacyjnej, zabudowa tych terenów 
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prowadzi do korkowania Zaniemyśla, to się ciągle odbijamy o to, że nie mamy obwodnicy Zaniemyśla 

i mieć chyba nie będziemy, a dodatkowo jeszcze próbujemy zabudowywać tereny w kierunku 

Czarnotek, Lubonieczka i Kępy, gdzie wiadomo, że ci wszyscy mieszkańcy jadąc do miejsc pracy 

będą tak musieli przejeżdżać przez Zaniemyśl, a więc nakłada się na to ten ruch tranzytowy, który 

totalnie korkuje, jestem zdecydowanie przeciwny sprzedaży, uważam, że powinniśmy zostawić to              

w rękach Gminy, dziękuję 

 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/270/2018 została przyjęta przy   

11 głosach „za” 

1 głosie „przeciw” 

2 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7.3) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/271/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7.4) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl 

nieruchomości  w miejscowości Zwola przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/272/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

10-cio minutowa przerwa 
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7.5) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2018 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy, proszę Państwa, zanim przystąpimy do głosowania, chcę Państwu 

przedstawić pismo, które wpłynęło od Grupy Motocyklowej CZERWONE LWY, z Łękna, o 

dofinansowanie kolejnych prac, które będą polegać na ociepleniu watą szklaną sufitów w dwóch 

pomieszczeniach i w części trzeciego pomieszczenia oraz montaż na tych płytach, płyt kartonowo-

gipsowych i wartość prac wynosi brutto około 10 tys. złotych, tu piszą miedzy innymi, że wykonali 

następujące prace, wymienię Państwu, wyrównaliśmy poziom wszystkich pomieszczeń, wyburzyliśmy 

zbędne ścianki działowe, wymieniliśmy wszystkie okna na nowe plastikowe, wymieniliśmy instalację 

kanalizacyjną na nową, wywieźliśmy jedną wannę gruzu, w najbliższym czasie wywieziemy drugą, 

rozprowadziliśmy nową instalację wodną, wylaliśmy podbetony na całej powierzchni, kończymy 

stawianie ścianek działowych w dwóch węzłach sanitarnych, mamy rozprowadzoną instalację 

centralnego ogrzewania i grzejniki, które czekają na montaż, w tym tygodniu elektryk zakończy 

kładzenie nowej instalacji elektrycznej, w najbliższym czasie zamontujemy drzwi wejściowe, które już 

posiadamy a zastąpią one bramę garażową, zakończymy prace w łazienkach polegające na położeniu 

glazury oraz zamontowaniu urządzeń, które już posiadamy, dlatego informuję Państwa, na podstawie 

tego pisma Komisja Budżetowa, tutaj może się wypowie, Przewodniczący Komisji Budżetowej, 

byliśmy tam na miejscu, zobaczyliśmy prace jakie są już zrobione, bardzo proszę może Pan 

Przewodniczący  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Michałowi Marciniakowi, 

Przewodniczącemu Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Gminy Zaniemyśl, Szanowni 

Państwo, w dniu 12 lutego odbyło się spotkanie Komisji Budżetowo-Gospodarczej, na tym spotkaniu 

udaliśmy się do miejscowości Łękno, aby ocenić stan tej nieruchomości, która została w jakimś tam 

stopniu już, może się źle wyraziłem, mówię, że wyremontowana, ale zostały podjęte już spore prace 

remontowo-budowlane, głównie za sprawą członków Stowarzyszenia CZERWONE LWY, oni 

własnymi środkami, własnymi umiejętnościami starają się doprowadzić pomieszczenie do możliwej 

użyteczności, że tak się wyrażę, tak szacunkowo, jak rozmawiałem z Panem Prezesem, no to                         

z własnych środków zainwestowali około 20 tys. złotych, na zakup materiałów, z tym, że tutaj, jak 

gdyby nie są absolutnie liczone usługi jakie były i prace z tego względu, iż część członków 

Stowarzyszenia jest budowlańcami z wykształcenia, mam swoje firmy budowlane i oni to robią we 

własnym zakresie, jak byśmy to tak dokładnie policzyli to szacuję, że to byłby koszt, tak to potwierdził 

Pan Prezes Tomaszewski, tak około kilkudziesięciu tysięcy złotych, oni się zgłosili do nas, do Rady 

Gminy Zaniemyśl o dofinansowanie w kwocie 10 tys. złotych, którą chcą przeznaczyć na tynki w tych 

pomieszczeniach, wcześniej tam rozprowadzili prąd, rozprowadzili też instalację wodno-kanalizacyjną 

no i Komisja miała swoje spotkanie 12 lutego, w Komisji uczestniczyło ośmiu członków, no i po nasze 
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wizji lokalnej jednomyślnie stwierdziliśmy, że jesteśmy jak najbardziej za przekazaniem tej kwoty,               

10 tys. złotych z tego względu, iż no cieszy nas to, że ktoś się tym obiektem zainteresował, który przez 

wiele lat, tak naprawdę, niszczał, to jest obiekt, który znajduje się pod tarasem, tam jest taki taras 

widokowy na jezioro, tak jest obecnie szkoła, Gimnazjum i pod Gimnazjum jest taras na jezioro i to 

jest dokładnie pod tym tarasem, tym bardziej ta kwotę chcemy im przekazać w wysokości 10 tys. 

złotych ponieważ co, by się nie podziało ze Stowarzyszeniem, to Stowarzyszenie, co mi jest wiadomo, 

ma umowę najmu, bodajże, na 10 lat, ale ta kwota jest przeznaczona, te pieniądze są celowane na 

tynki, tak, że nawet gdyby to Stowarzyszenie przestało działać za nawet dwa, czy trzy lata to, to jest 

cały czas własność Gminy i te tynki zostaną, bo nikt tych tynków nie zeskrobie, ze sobą nie zabierze                

i teraz pozwolicie Państwo, że oficjalnie przeczytam ten protokół z posiedzenia Komisji Budżetowo-

Gospodarczej, tak jak wspomniałem miało to miejsce dnia 12 lutego, na ogólna liczbę ośmiu Radnych, 

którzy tworzą Komisje Budżetowo-Gospodarczą udział wzięło ośmiu Radnych, ponadto                               

w posiedzeniu brał udział Wójt Gminy, na miejscu, w Łęknie, był również Pan Dariusz Tomaszewski, 

Przewodniczący Stowarzyszenia CZERWONE LWY, ja jako Przewodniczący Komisji Rady, Michał 

Marciniak, temat spotkania – analiza wniosku złożonego przez Grupę Motocyklową CZERWONE 

LWY Zaniemyśl, wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu, informacja taka została 

sporządzona po spotkaniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej, że na podstawie tego wniosku, który 

wpłynął dnia 24 stycznia br. do biura Rady Gminy od Grupy Motocyklowej CZERWONE LWY                     

z prośbą o pomoc i dofinansowanie kosztów remontu piwnic pod pałacem w Łęknie, które te 

pomieszczenia zostały wynajęte na potrzeby statutowe Stowarzyszenia, po spotkaniu, po wizji 

lokalnej, tutaj była zgoda, jednoznacznie oceniliśmy, że jak najbardziej my jako Komisja Budżetowo-

Gospodarcza opiniujemy, że jesteśmy za tym, żeby te pieniądze im przekazać, aczkolwiek chciałbym 

zaznaczyć, że jesteśmy tylko ciałem opiniodawczym a nie uchwałodawczym, więc decyzja o korekcie 

budżetu, w którym między innymi naniesiona została ta kwota nastąpi za chwilkę, podczas naszego 

wspólnego głosowania, tak więc to jest tylko opinia, i tutaj żeby być w stosunku do Państwa uczciwym 

chciałem zaznaczyć, że sporządzony był protokół, jak wspomniałem, było ośmiu Radnych, którzy 

jednomyślnie wyrazili aprobatę, brakuje jednego podpisu Radnego, którego dzisiaj nie ma, myślę, że 

Radny zdania nie zmienił, ale nawet gdyby zmienił to i tak opinia pozostaje niezmienna z tego 

względu, że i tak siedmiu na ośmiu w takiej sytuacji, gdyby ta zmiana nastąpiła jest większość, nasza 

opinia jest za tym, żeby te pieniądze zostały im przekazane w kwocie 10 tys. złotych, tu też się 

znalazły w korekcie budżetu i za chwilę przy głosowaniu uchwały budżetowej też jak ją 

przegłosujemy to te środki zostaną im przekazane, dziękuję uprzejmie 

Przewodnicząca Rady Gminy, informuję, że ta kwota 10 tys. złotych jest wpisana w korekcie budżetu, 

w wydatkach bieżących, w dziale oświaty 

    

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 
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w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/273/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7.6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/274/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

 co stanowi załącznik   nr 8 do niniejszego Protokołu 

 

7.7) w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zaniemyśl na lata 2017-

2023 przedstawił Pan Bogdan Schwanke, zastępca Wójta 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/275/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

 co stanowi załącznik   nr 9 do niniejszego Protokołu 

 

7.8) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, zakresu i trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystania dotacji z budżetu Gminy Zaniemyśl 

udzielonej dla publicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie Gminy 

Zaniemyśl, przez osoby fizyczne lub osoby prawne nie będące jednostkami samorządu 

terytorialnego przedstawił Pan Bogdan Schwanke, zastępca Wójta 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/276/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 
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0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

 co stanowi załącznik   nr 10 do niniejszego Protokołu 

 

7.9) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Zaniemyśl oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji przedstawił Pan Bogdan 

Schwanke, zastępca Wójta 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/277/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

 co stanowi załącznik   nr 11 do niniejszego Protokołu 

 

7.10) w sprawie podziału Gminy Zaniemyśl na okręgi wyborcze, określenia ich granic                           

i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych przedstawiła 

Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXIX/278/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

Wójt, Szanowni Państwo, była jedna interpelacja Radnego Marciniaka, w sprawie oznakowania 

skrzyżowania ulica Średzka - Powstańców Wlkp, - Kilińskiego, oczywiście jak Pan słusznie zauważył 

jest to skrzyżowanie drogi wyższego rzędu, a więc droga wojewódzka, zwrócimy się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o ewentualne ustawienie znaku STOP i oznakowania poziomego żeby zwiększyć 

bezpieczeństwo na tym skrzyżowaniu, już w tej chwili zaczynam się zastanawiać jak to zrobić, jeżeli 

chodzi o znak STOP a przejście dla pieszych, które by było w miejscu, na ulicy Powstańców, które jest 

w miejscu gdzie miałby ten samochód czekać na STOP-ie, technicznie trzeba wszystko poprzerabiać, 

przesunąć dalej, na Powstańców, nie wiem, w każdym bądź razie zgłosimy ta interpelację, o to żeby to 
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wprowadzić, jeżeli będzie, wymalować, to myślę, że nie ma problemu, gdyż jak będzie wiosenne 

malowanie czy później Zarząd Dróg Wojewódzkich, ale muszą zrobić projekt organizacji, zmianę tej 

organizacji i tak dalej, nie odpowiem więcej, bo trudno mi jest powiedzieć, jeszcze jena rzecz, jeżeli 

chodzi o drogę wojewódzką w Zaniemyślu chciałem Państwu powiedzieć, były w Urzędzie osoby, 

które zauważyły i zawnioskowały o oznakowanie miejsca dla niepełnosprawnych przed Bankiem 

PKO, wstępnie rozmawiałem z kierownikiem, żeby powstało takie miejsce, myślę, że wiosną uda nam 

się ustalić w którym miejscu, będzie to raczej wykonane, to jest tyle co mogę powiedzieć 

Radny Michał Marciniak, Panie Wójcie, przepraszam, że wchodzę w słowo, ja bym prosił aby do 

tego wniosku też dodatkowo informację załączyć o ustawieniu tego znaku poprzedzającego, od 

Polwicy jak się wjeżdża do Zaniemyśla to jest taki znak 

Wójt, największy problem widzę w tym, żeby namalować pas o STOP-ie, który będzie na przejściu 

dla pieszych, na Powstańców, i tutaj to będzie kolizja, jeżeli przejście musielibyśmy przesunąć dalej, 

będą tam mandaty jak są gdzieś na Powstańców, gdy przechodzą nie na przejściach dla pieszych, 

mieszkańcy, starsze kobiety itd., jeden plus łączy się z paroma minusami, ale w końcu są fachowcy               

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich niech to rozpatrzą i po prostu odpowiedzą czy uda się to wykonać, 

zastanawiam się, Szanowni Państwo, bo wiadomo wszyscy się spieszą, samochodami itd., będzie 

przebudowa, i to daję pod dyskusję, jeżeli by ktoś z Państwa o przemyśleniach swoich powiedział, czy 

jest potrzebne oznakowanie pionowe i poziome na odcinku, za skrzyżowaniem, za Brzostkiem, w 

kierunku Środy, ten podwójny pas ciągły i znaki ograniczające prędkość i zakaz wyprzedzania, część 

mieszkańców i nie tylko mieszkańców mówią – kto o to wystąpił, myśmy o to nie występowali, no                

i będzie taka okazja jeżeli będzie przebudowa, dalej będzie kładziony dywanik asfaltowy żeby 

wymalować to inaczej, ale nie wiem jakie jest Państwa zdanie w tym temacie, czy taki długi ciągły pas  

jest na tym odcinku potrzebny, a to też spowalnia ruch, chociaż pewnie wszyscy jedziemy 90 km na 

godzinę poza terenem zabudowy, jest wiele takich tematów, które mnie zastanawiają a szczególnie 

mam telefony od mieszkańców, od kierowców, kto to wymyślił, żeby taki długi, to może wymalujcie, 

bo mają pretensje, oczywiście do mnie, że to jest nasza droga, od Zaniemyśla do Środy podwójną, 

ciągłą linię i będzie sprawa załatwiona, też tak sobie żartobliwie niektórzy do mnie dzwonią  czy 

przychodzą i mówią, na pewno złożymy ten wniosek i też zwrócę uwagę Zarządowi Dróg 

Wojewódzkich czy jest to potrzebne, czy jest to konieczne, czy nie ograniczyć ten zakaz, 

prawdopodobnie chodziło o Zakład, który tam jeden jest, żeby mógł wyjeżdżać, a może po wypadku 

śmiertelnym, który tam był 

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski 

Wójt, jeżeli chodzi o tegoroczne wybory samorządowe, można powiedzieć, że w naszej Gminie nic 

się nie zmieniło, do 20 tys. mieszkańców w Gminach pozostaje tak jak jest, mówię o okręgach 

wyborczych, a więc będzie 15 okręgów wyborczych tak jak to było w poprzednich wyborach 



20 

 

samorządowych i w każdym okręgu wyborczym będzie wybierany jeden wasz przedstawiciel, a więc 

Radny, mieszkańcy bezpośrednio będą wybierać Wójta, Komisje Obwodowe będą w tych samych 

miejscach, a więc tu, w Czarnotkach, w Śnieciskach i w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu, jeżeli 

chodzi o całość wyborów to się trochę zmieni, może tak skrótowo, Państwu powiem, w tej chwili trwa 

nabór na Urzędników Wyborczych do poszczególnych Gmin, Zaniemyśl będzie miało dwóch 

Urzędników Wyborczych i osoby chętne, które spełniają wymogi ustawowe mogą zgłaszać się do 

Komisarza Wyborczego, swoje wnioski, na to, że chcą być Urzędnikiem Wyborczym, Urzędnikiem 

Wyborczym nie może być osoba mieszkająca na terenie Gminy, głosująca na terenie Gminy i żaden 

pracownik Urzędu Gminy ani jednostek organizacyjnych, a więc muszą się zgłosić osoby z zewnątrz,  

z innych Gmin, żeby być tutaj Urzędnikiem Wyborczym, rola Urzędu i moja będzie polegała na 

przygotowaniu  siedzib obwodowych komisji wyborczych, oczywiście mam nadzieję, że dostaniemy, 

bo jeszcze na razie nawet w budżecie państwa pieniędzy, dostaniemy pieniądze na zakup kamer                     

i systemu, który będzie pokazywał jak te wybory przebiegają, bo to niestety państwo powinno, 

zgodnie z ustawą, nam te pieniądze przekazać, żebyśmy mogli tutaj zamontować, w każdej 

obwodowej komisji wyborcze, kamery z pokazywaniem tych wyborów, każdy z Państwa będzie mógł 

w internecie sobie oglądać jak ten proces przebiega, będą dwie komisje, w każdej obwodowej komisji, 

jedna do przeprowadzenia wyborów, druga do liczenia głosów, dziewięć osób do przeprowadzenia 

wyborów i dziewięć do liczenia głosów, polegać to będzie to mniej więcej tak, że ta komisja, która 

przeprowadza wybory kończy przychodzi komisja do liczenia głosów, wychodząca komisja zamyka 

tych, którzy będą liczyć i dopóki nie będą wywieszone i zakończone tak długo ta komisja licząca głosy 

będzie w tej obwodowej komisji wyborczej przebywała, w każdym bądź razie, Szanowni Państwo, ja 

mówię o tym, że to nie Wójt będzie odpowiedzialny za przeprowadzenie wyborów, ani moi 

pracownicy, bo w obwodowych komisjach wyborczych nie będą mogły być też osoby z Urzędu, bo do 

tej pory było tak, że jeden z pracowników, właściwie na moje polecenie, bo nikt taki chętny nie był do 

tego, był w każdej obwodowej komisji, żeby pilnować, żeby to wszystko w jakiś sposób dobrze 

przeprowadzić, wszystkie osoby będą z zewnątrz w komisjach, z Przewodniczącym   itd., nie będzie 

Urzędnika z Urzędu ani jednostki organizacyjnej, będą to robiły osoby, które, w części może to 

niektóre robiły, my przekażemy tylko obwodowe komisje i siedzibę dla Urzędników Wyborczych, 

jakieś pomieszczenie do przeprowadzenia wyborów i na tym się kończy rola i odpowiedzialność moja 

i Urzędu, jeżeli chodzi o wybory, jedyną wątpliwość, którą mam po przeczytaniu jak to ma się 

odbywać itd. czy trzy placówki oświatowe, w których znajdują się, będą znajdować się obwodowe 

komisje wyborcze ósma rano, w poniedziałek, rozpoczną się zajęcia szkolne, czy zakończą pracę te 

komisje, czas pokaże, zobaczymy, mam nadzieję, że będzie to sprawnie, dobrze przeprowadzone, 

urny, nie dodałem, mamy już od roku, zmagazynowane, przezroczyste, tak jak powinno to być, jeszcze 

jedno dopowiem, jeżeli chodzi o pismo i o Komisję Budżetową, poleciłem skierowanie pisma                        
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o wstrzymaniu prac do czasu uzgodnienia Konserwatorem, prac wykonywanych w piwnicy pod 

tarasem  

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem przewidzianego na dzień dzisiejszy 

porządku obrad, zamykam XXXIX sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


